
 

 

 

 

 

IDee-raad 25/04/2024 

 

Aanwezig: 

Virginie D, Pascale P, Lisa D, 

Anne Florence, Laura 

Bjorn H, Brian D, Hilde V, Tatjana P, Vienna L, Vincent V,  

Annemie D, Frederike D, Vanessa D, Marleen V, Nielsen V, Bernard V,  

 

Verontschuldigd: 

Ria D, Christine B, Arnout V, Sarah V, Leen N 

 

 

Goedkeuring vorig verslag 

geen opmerkingen 

 

Toelichting Inwonerspanel door dienst communicatie 

Toelichting door Elke De Tavernier (communicatiedienst). 

Het inwonerspanel is opgestart in 2019 om zicht te krijgen op wat leeft in de stad 

1600 Izegemnaars werden aangeschreven, daaruit werden er 400 geselecteerd om samen 

het inwonerspanel te vormen (gemiddeld bij bevraging komen er een 300-tal reacties) 

Het panel wordt af en toe aangevuld indien dat nodig is. 

3 à 4 keer per jaar wordt er een bevraging gedaan rond een bepaald thema. 

De eerste, in 2019, was een algemene bevraging. 

Later kwamen ook vrije tijd, dienstverlening, winkelbeleving, zwembad en 

sportinfrastructuur, … aan bod 

Op basis van de resultaten wordt advies gegeven aan de beleidsmakers. 

De bevragingen worden gedaan door een gespecialiseerd studiebureau (Public Minds) 

(dat ook instaat voor de verwerking van de resultaten) 



De tijd nodig om de bevraging in te vullen is maximum 10 minuten. 

Er is geen zicht of er anderstalige nieuwkomers in het panel zitten, of andere mensen met 

een bepaalde kwetsbaarheid. Dat komt door de manier waarop geselecteerd wordt (en 

heeft ook te maken met de anonimiteit van de bevraging) 

Is er een mogelijkheid om in de toekomst specifiek mensen met een kwetsbaarheid mee 

te nemen in het inwonerspanel? Elke vraagt dit na bij andere gemeentes die ook met een 

inwonerspanel werken? 

Hoe kan de IDee-raad een eigen thema of vraag  aanbrengen? Hiervoor dient Elke 

gecontacteerd te worden. 

 

InclusieAmbassade 

(antwoord op schriftelijke vraag door Virginie D.) 

Er werd niet ingegaan op de vraag van de InclusieAmbassade om naar de gemeenteraad 

te komen omdat men nooit derden toelaat op de gemeenteraad. 

Misschien was een toelichting door de InclusieAmbassade op een ander moment wel 

mogelijk geweest, de suggestie wordt gedaan om dit eens na te vragen bij de 

InclusieAmbassade. Eventueel in samenwerking met de IDee-raad en op dat ogenblik dan 

ook de gemeenteraadsleden uit te nodigen. 

Pascale neemt hiervoor contact op. 

Voorbeeld van wat nu reeds gebeurd : Inclusie voor kinderen met een beperking: op 

Haverhof-speelplein wordt dit nu reeds toegepast. 

Bijkomende suggestie: vanuit de IDee-raad hierover iets opnemen in de ambitienota. 

 

Tafelronde 

Afdak aan lift van Dorpshuis in Emelgem (mensen die wachten op de lift staan in de regen). 

Er was beloofd om er een (groot genoeg) afdak te maken. Stavaza? 

Het hellend vlak was beter. Er kom ook de opmerking dat de lift altijd bovenaan moet 

ingeschakeld worden (niet vanop straatniveau) en dat een rolstoelgebruiker steeds 

vergezeld moet zijn van een tweede persoon die het liftmechanisme inschakelt. 

Virginie vraagt na. 

 

De Langste Tafel (week van de verbondenheid) (wordt georganiseerd door ’t Koeterke): 

gaat dit jaar niet door op Melkmarkt (wegens de werken), wel aan De Leest, woensdag 5 

juni van 11u30 tot 14 u (hamburgers + drankje aan 2 euro). Meer info: zie flyer in bijlage 

 



Er wordt een plaats gezocht voor Russische School vanaf september (wegens 

verbouwingswerken op de huidige locatie (St.Rafaelschool). De activiteiten gaan altijd 

door op zaterdag van 9 tot 13 uur (ouders leren Nederlands – kinderen leren Russisch). Ze 

hebben echte klaslokalen nodig (30 kindjes, 4 klassen en een zaaltje). 

 

Flexhaltes De Lijn: probleem met halte aan het Venster is opgelost. Er blijft wel het 

probleem van de info via GSM (elke persoon moet een eigen gsmnummer hebben). 

 

Dag van de Buren 31 mei 2024, 19 uur: optreden Katrien Verfaillie, in de tuin van het 

Venster ism Dorpscomité van Emelgem Meer info: zie flyer in bijlage 

 

Emelgem Markt: ambachten- en belevingsmarkt 25 augustus. Meer info: zie flyer in bijlage 

 

Brugfiguur secundair is aangeworven (Florine Brulez) (start half mei) (niet enkel voor 

Izegemnaren, maar ook voor alle jongeren op Izegemse secundaire scholen). (uit te 

nodigen op volgende vergadering om hierover wat toelichting te geven) 

 

IDAHOT-dag op 17 mei: De actie ‘Paars’: in de Bellevueschool (lager en middelbaar) en 

Middenschool wordt diversiteit in de kijker gezet: kinderen dragen iets paars. Jammer dat 

zo weinig op gereageerd is door de andere scholen. Er werden lespakketten voorzien en 

dergelijke. Het was een heel laagdrempelige actie maar vond weinig weerklank. 

 

10-daagse van de geestelijke gezondheid (1 tot 10 oktober): de vraag wordt gesteld of men 

daar in Izegem al mee bezig is. 

Er wordt blijkbaar achter de schermen al aan gewerkt (door de verschillende diensten: 

sociaal huis, dienstencentrum, bib,…) (info moet nog naar buiten komen). Zijn 

gespecialiseerde organisaties daar al over aangesproken? 

Pascale vraagt dit na. 

 

Repair café: zaterdag 2 juni, in de lokalen van het VTI 

 

Vaccinatie campagne: 14 november van 13u30 tot 16u30, in De Leest (griepvaccin gratis, 

en de andere die nodig zijn (vb. kinkhoest)) 

 



Samen met de sportdienst zijn alle speelpleintjes waar je kan sporten in kaart gebracht. 

Lijst met de locaties (trapveldjes, basketpleintjes, …) wordt meegestuurd met verslag. 

 

Sportinitiatie: er loopt momenteel een heel laagdrempelig initiatief voor sportinitiatie, 

maar voorlopig is de interesse hiervoor heel beperkt. Meer info: zie flyer in bijlage. 

 

Inclusie-academie: link naar presentatie in bijlage bij het verslag 

 

Kalender integratie: in bijlage 

 

IDee-raad in Izine: bespreking voorstel 

Aanzet voor tekst werd gemaakt door Hilde en Sarah (op papier uitgedeeld op de 

vergadering).We vragen de leden van de IDee-raad dit eens na te lezen en eventuele 

opmerkingen/aanvullingen door te sturen. 

We vragen een dubbele pagina in editie september-oktober. (Eventueel met wat 

illustraties ivm het boek ‘Thuiskomen’) 

 

Voorstelling nieuwe deskundige integratie 

Lisa Declerck vervangt Emily. 

Ze is aan de slag als coördinator Babbeldoos en Buddywerking, en is trekker van de 

stuurgroep vrijetijdsparticipatie. Ze wil inzetten op werken rond schooluitval op secundair 

onderwijs van anderstaligen, en ook de tiener-buddy’s terug opstarten. Ook het 

regenboogbeleid valt onder haar bevoegdheid. 

 

Ook aanwezig op de vergadering: 

Laura: stagiaire in Sociaal Huis (LOI) 

Anne Florence (opvolgster van Joost) 

actueel probleem: de woningzoektocht voor de LOI-bewoners  

 

Voorstelling regenboogkoffer secundair onderwijs 

Er kwam de vraag vanuit de tienerraad om de regenboogkoffer secundair te herzien 

(vroeger bevatte die enkel boeken en één film) 

Nieuwe inhoud: 

Stickers voor genderneutrale toiletten 

Laagdrempelige quiz voor in de klas 



Spel met verschillende vragen (kennis, inleef,… ) (bedoeling om een debat in de 

klas te starten) 

Buttons 

Regenboogvlag en kleiner vlaggetjes 

Flyer met linken naar podcats, films, boeken en infopunten 

Uitlegfiche met handvaten voor de leerkrachten 

De koffer is uitleenbaar via de Bib 

Volgens de tienerraad leeft dit echt wel op scholen, maar de scholen zijn nogal 

terughoudend. 

Suggestie: Probeer in te zetten om de contacten te leggen via de leerlingenraden. 

De terminologie LGBTI+ zal worden gebruikt. (momenteel is de titel op de folder nog 

foutief) 

 

Opvolging toegankelijkheid cashpunt 

Recente info (11 april): men gaat kijken om de deur te ‘verzachten’ en er is een offerte 

gevraagd om een drukknop te installeren. 

Er is wel nog geen enkele timing van Batopin. 

Bij toekomstige vergunningen: sterkere garanties vragen voor toegankelijkheid van 

openbare gebouwen (beter op toezien bij verlenen van vergunningen). 

Het probleem met het cashpunt werd reeds gemeld op de IDeeraad van 26 september 

2023. 

De Idee-raad dringt aan op een concrete timing. 

 

Planning TOV fototentoonstelling “Thuiskomen” 

Vanaf morgen (26/04/24) in De Leest (tot eind mei) 

Juni: in de Erasmuszaal van de bibliotheek 

De werken zijn nog vrij in juli en augustus en september: 

St.Jozefskliniek: november – december 

Maaltijdpunten? (minder aangewezen) 

CAW? 

Den Ommegang? 

’t Koeterke? 

Stadhuis? 

 

 



Opvolging vrijetijdsaanbod website Stad Izegem 

Stavaza website/Recreatex? 

Betaling van de speelpleinwerking: is spreiding mogelijk? (zie vorig verslag) 

Te hernemen 

 

Kansarmoede-atlas West-Vlaanderen 

De aanpak en de cijfers worden door Pascale gepresenteerd. 

5de editie van de kansarmoede-atlas 

130 kansarme buurten over 29 gemeenten 

Onderzoek in 2023 op basis van beschikbare data 2022 

Hoewel men de term kansarme buurten gebruikt, gaat het eigenlijk over kwetsbare 

buurten. 

Op basis van 4 dimensies (elk met hun eigen criteria) 

Huishouden 

Herkomst 

Financiële kwetsbaarheid 

Gezondheid 

Buurten die op 3 of 4 dimensies de drempelwaarden overschrijden worden als kansarm 

weerhouden (+ extra kwetsbare jongeren en ouderen) 

Voor Izegem is dat de wijk Centrum-Centrum (scoort 4 op 4) (zone Nederweg – Krekelstraat 

- Colruyt - Dirk Martenslaan) Nu gaat het over 2 buurten, vroeger 3 buurten (2019). (Maar 

nu is de kansarmoede meer geconcentreerd) (minder kansarm in de breedte, maar meer 

kansarm in de diepte) 

Om hier iets aan te doen moet er ingezet worden op alle 4 indicatoren. 

 

Ambitienota n.a.v. lokale verkiezingen 

Er is een werkdocument uit 2018(‘Speerpunten IDee-raad’) 

Hierrond zullen we een werkgroep samenstellen, en een document opstellen tegen 11 

juni. (Op 11 juni de voorstelling van de ambitienota van stadsdiensten.) 

Vergadering: dinsdag 14 mei, zaal Meilief , 19u30. 

 

Volgende vergaderingen 

IDee-raad 

dinsdag 17 september 

donderdag 5 december 



Kerngroep 

Dinsdag 3 september 

woensdag 6 november 

 

 

 


